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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z kolejnymi interwencjami nap³ywaj¹cymi do mojego biura senatorskiego od przedstawi-

cieli bran¿y zielarsko-medycznej chcê daæ wyraz mojemu zrozumieniu dla starañ zmierzaj¹cych do
przywrócenia przepisów ograniczaj¹cych dostêpnoœæ powszechnie stosowanych naturalnych prepara-
tów leczniczych. Z uzyskanych od zainteresowanych informacji wynika, ¿e na spotkaniu w dniu
24 maja z Pani¹ Minister pad³y zapowiedzi, i¿ nast¹pi powrót do stanu sprzed wydania ostatnich roz-
porz¹dzeñ ograniczaj¹cych wykaz tych preparatów oraz ¿e asortyment leków syntetycznych dostêp-
nych w sklepach zielarsko-medycznych bêdzie znacz¹co siê ró¿ni³ od asortymentu dostêpnego
w sklepach ogólnodostêpnych. Niestety od tego czasu nic siê nie zmieni³o.

Ograniczenie listy leków dostêpnych w sieci pozaaptecznej postawi³o w³aœcicieli sklepów i punktów
aptecznych w bardzo trudnej sytuacji ekonomicznej. Nie jest dla mnie zrozumia³e, dlaczego ograniczono
mo¿liwoœci sprzeda¿y produktów leczniczych w sklepie zielarskim tylko do najmniejszych opakowañ.
Klient mo¿e kupiæ dowoln¹ liczbê opakowañ ka¿dego leku, ale pod warunkiem, ¿e bêdzie to opakowanie
o najmniejszej liczbie tabletek, a jednoczeœnie zakupu du¿ego opakowania bez problemu mo¿na doko-
naæ w aptekach internetowych.

Pogarszaj¹ca siê z dnia na dzieñ sytuacja sklepów zielarsko-medycznych wymaga podjêcia zdecydo-
wanych dzia³añ. W zwi¹zku z tym proszê Pani¹ Minister po raz kolejny o zrozumienie dla tego powa¿ne-
go problemu i ponown¹ analizê treœci przyjêtych rozporz¹dzeñ.

Z powa¿aniem
Zbigniew Szaleniec




